

JOURNEE DES DOCTORANTS 2018
(A709)

PROGRAMME

8h50–9h : Accueil

9h–9h40 : Thomas Calvo – “Fear not for Man? Armed conflict and social capital in Mali”

Discussion : Lisa Chauvet

9h40–10h20 : Etienne Goigoux – “La formation des enseignants compte-t-elle dans l’amélioration des apprentissages scolaires ? L’enquête PASEC 2014” - Discussion : Gabrielle Fack

10h20 – 11h : Clara Balardy – “An empirical analysis of the bid-ask spread in the German power continuous intraday market” - Discussion : Marie Bessec

11h–11h20 : Pause

11h20–12h : Morgan Patty – “Complementarities in Actions and Information Acquisition: The robustness of the Inheritance Result” - Discussion : Jérôme Mathis

12h–12h40 : Tristan Jourde – “Une analyse empirique des facteurs de marché explicatifs de la dynamique des prix des actions des industries bancaires et assurantielles”

Discussion : Bertrand Villeneuve

12h40–13h40 : Pause déjeuner (1h) – Espace Accueil

13h40–14h20 : Maroua Riabi – “Central bank in a contagion model” - Discussion : Mariana Rojas Breu

14h20–15h : Homero Martinez G. – “The Network Accelerator of International Business Cycles Synchronization” – Discussion : Gauthier Vermandel

15h–15h20 : Pause

15h20–16h : Alexis Dottin – “What is the impact of emergency departments on the number of hospital admissions?” - Discussion : Anne-Laure Samson

16h–16h40 : Christian Tekam – “Sélection des risques sur le marché de l’assurance dépendance en France” - Discussion : Eric Bonsang

Présentation 20 min, Discussion 15 min, Echanges avec la salle 5 min